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Maliye Bakaný Kemal Unakýtan, Bozüyük-Mekece-Adapazarý yolu tamamlandýðýnda trafikte yüzde 80 rahatlama yaþanacaðýný, taþýt
iþletme giderlerinden de yýllýk 118 milyon dolar ekonomik fayda saðlanacaðýný söyledi. 



Bakan Unakýtan, Eskiþehir Valisi Mehmet Kýlýçlar, Bilecik Valisi Musa Çolak ile Bozüyük-Mekece-Adapazarý yolunda
incelemelerde bulundu. 



Karayollarý yetkililerinden çalýþmalarla ilgili bilgi alan Bakan Unakýtan, Kuzey Marmara Bölgesi ile Batý Anadolu ve Akdeniz
Bölgesi arasýndaki ulaþýmý saðlayan 134 kilometre uzunluðundaki Adapaza-Mekece-Bozüyük yolu tamamlandýðýnda trafikte yüzde 80
rahatlama yaþanacaðýný ifade etti. Unakýtan, söz konusu yolun açýlmasýyla 3-4 saatlik seyahat süresinin 1,5 saat kýsalacaðýný, taþýt
iþletme giderlerinden de yýllýk 118 milyon dolar ekonomik fayda saðlanacaðýnýn kaydetti. Bunun yaný sýra ölümlü, yaralamalý ve
maddi hasarlý trafik kazalarýnda da büyük ölçüde azalma meydana geleceðinin altýný çizen Bakan Unakýtan, þöyle konuþtu: " Bu yolda
büyük bir çalýþma var. Ýstanbul'dan Eskiþehir'e gelirken 22 kilometrelik yerimiz kaldý. Onu da bitireceðiz. Eskiþehir'den çýktýðýmýz zaman
duble yolla Ýstanbul'a ulaþacaðýz. Öyle bir hale getireceðiz ki Eskiþehir'den yumurtayý yuvarladým mý Ýstanbul'dan alacaksýn.
Askerliðimi Bilecik'te yaptým, buralarý iyi bilirim.Bu yollar ekonomik canlama ve can güvenliði açýsýndan da önemli. Eðer yolunuzu
düzgün yapmazsanýz, malýnýzý bir yerden bir yere güvenli ulaþtýramazsýnýz. Biz çalýþýyoruz, iþimizi yapýyoruz.'' 



Eskiþehir'in jeopolitik açýdan çok önemli bir yerde bulunduðunu, bütün yollarýn bu kente çýktýðýný dile getiren Bakan Unakýtan, þöyle devam
etti: " Aracýnýzý binin nereden gelirseniz gelin Eskiþehir'den geçersiniz. Bakýn, hýzlý tren de Eskiþehir'den geçecek. Eskiþehir, lojistik
merkez olacak. Organize Sanayi Bölgesine lojistik köy kuracaðýz. Kenti hava yoluyla dünyaya da baðlamak istiyoruz. Özel sektör
için Eskiþehir'i cazibe merkezi haline getirmek istiyoruz.'' 



Â 



-ESKÝÞEHÝRSPOR'U GÜVENÝYORUM 



Â 



Maliye Bakaný Kemal Unakýtan, Fenerbahçe'nin Fortis Türkiye Kupasý'nda Eskiþehirspor ile yarýn yapacaðý maçla ilgili olarak,
''Eskiþehirspor olarak maça galibiyet için çýkacaðýz. Ben oyuncularý ve teknik heyeti güveniyorum'' þeklinde konuþtu. 



Bir gazetecinin, ''Baþbakan Recep Tayyip Erdoðan Fenerbahçe'yi tutuyor. Baþbakan'da Fenerbahçe'nin yenmesini arzuluyor''
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yönündeki sorusu üzerine Bakan Unakýtan, ''Bir yensek o zaman gösteririm ben. Fenerbahçe'yi Saracoðlu Stadý'nda yenersek o
zaman bakýn ben neler diyeceðim. Ah bir yenelimde'' yanýtýný verdi. 
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